
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 4 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-191 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-71 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-192 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

Antikorupcijos komisijos pirmininko 

pavaduotojo skyrimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-193 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

Etikos komisijos pirmininko pavaduotojo 

skyrimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-194 Dėl Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos 

nuostatų patvirtinimo. 

  

25 25 - - - b. s. 

T1-195 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų 

darbuotojų (tikslinių pareigybių) kelionės 

išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

  

25 25 - - - b. s. 

T1-196 Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarties su 

Ukrainos Konotopo miestu pasirašymui. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-197 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

priešmokyklinio ugdymo organizavimo 

modelių ir grupių skaičiaus Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, 

lopšeliuose-darželiuose 2023–2024 mokslo 

metais nustatymo“ pakeitimo. 

  

25 25 - - - b. s. 

T1-198 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-119 „Dėl 

2023–2024 mokslo metų mokinių skaičiaus 

kiekvienos klasės sraute ir klasių skaičiaus 

kiekviename sraute Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-199 Dėl Plungės rajono savivaldybės viešosios 

bibliotekos nuostatų patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 
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T1-200 Dėl Plungės rajono savivaldybės Turizmo 

tarybos sudarymo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-201 Dėl Žemaičių dailės muziejaus buveinės 

adreso pakeitimo ir nuostatų patvirtinimo. 

  

25 25 - - - b. s. 

T1-202 Dėl Plungės rajono savivaldybės kultūros 

centro nuostatų patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-203 Dėl Plungės rajono savivaldybės Kulių 

kultūros centro nuostatų patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-204 Dėl Plungės rajono savivaldybės Žlibinų 

kultūros centro nuostatų patvirtinimo.  

 

25  25 - - - b. s. 

T1-205 Dėl Plungės rajono savivaldybės Žemaičių 

Kalvarijos kultūros centro nuostatų 

patvirtinimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-206 Dėl Plungės rajono savivaldybės Šateikių 

kultūros centro nuostatų patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-207 Dėl kai kurių Plungės rajono savivaldybės 

tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-208 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-209 Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo 

įstaigose papildomų etatų įsteigimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-210 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-153 ,,Dėl 

Plungės rajono savivaldybės seniūnaičių 

rinkimų tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-211 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. rugsėjo 22 d. sprendimo Nr. T1-202 „Dėl 

ilgalaikio materialiojo turto įregistravimo“ 

pakeitimo.  

25 25 - - - b. s. 

T1-212 Dėl patalpų perdavimo valdyti patikėjimo 

teise. 

 

24 24 - - - b. s. 
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T1-213 Dėl biudžetinės įstaigos Plungės rajono 

savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2022 

metų veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

 

25 25 17 0 8 - 

T1-214 Dėl pritarimo viešajai įstaigai Plungės rajono 

savivaldybės ligoninei vykdyti antrinio lygio 

ambulatorines paslaugas Rietavo 

savivaldybėje.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-215 Dėl Plungės rajono savivaldybės sveikatos 

centro kūrimo funkcinio bendradarbiavimo 

būdu inicijavimo.  

 

25 25 23 0 2 - 

T1-216 Dėl Plungės rajono savivaldybės Narkotikų 

kontrolės, narkomanijos ir nusikaltimų 

prevencijos komisijos sudarymo. 

25 25 - - - b. s.  

        

T1-217 

 

 

 

 

T1-218 

 

Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo 

Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise.  

 

Dėl trumpalaikio turto perėmimo Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise. 

 

25 

 

 

 

 

25 

 

25 

 

 

 

 

25 

- 

 

 

 

 

- 

- 

 

 

 

 

- 

- 

 

 

 

 

- 

b. s. 

 

 

 

 

b. s. 

T1-219 Dėl Savivaldybės turto perdavimo valdyti 

patikėjimo teise.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-220 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-228 „Dėl 

Tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimo, 

nuomos ir naudojimo Plungės rajono 

savivaldybės valdomose įmonėse, viešosiose ir 

biudžetinėse įstaigose taisyklių patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-221 Dėl buveinės registracijos adreso VšĮ Plungės 

Cyruliui suteikimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-222 Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022 metų 

biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-223 Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022 m. 

gruodžio 31 d. pasibaigusių metų 

konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-224 Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir 

rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

24 24 - - - b. s. 
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(baseine) teikiamų paslaugų įkainių 

patvirtinimo. 

 

T1-225 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su 

UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo 

keleivių vežimo vietinio (miesto ir 

priemiestinio) reguliaraus susisiekimo 

autobusų maršrutais“ pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-226 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

administracijos struktūros patvirtinimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-227 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s. 

T1-228 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo.  

 

24 24 - - - b. s 

_______________________ 

  



5 

 

 

X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

4 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. liepos 27 d. Nr. T-9 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. liepos 27 d., 13:00–16.08 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdžio protokolą rašė: Irmantė Kurmienė ir Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 4 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 4 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono policijos komisariato 

veiklos rezultatų analizė ir tendencijos. 

Pranešėjas Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono policijos 

komisariato viršininkas Gintautas Pocevičius. 

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-71 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja Jovita Šumskienė, laikinai einanti Administracijos direktoriaus pavaduotojo 

pareigas. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos pirmininko pavaduotojo 

skyrimo. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos pirmininko pavaduotojo 

skyrimo. 

6. Dėl Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos nuostatų patvirtinimo. 

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų (tikslinių pareigybių) kelionės išlaidų 

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

8. Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarties su Ukrainos Konotopo miestu pasirašymui. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

priešmokyklinio ugdymo organizavimo modelių ir grupių skaičiaus Plungės rajono savivaldybės 

bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 2023–2024 mokslo metais nustatymo“ 

pakeitimo. 

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-119 

„Dėl 2023–2024 mokslo metų mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir klasių skaičiaus 

http://www.youtube.com/
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kiekviename sraute Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose patvirtinimo“ 

pakeitimo.  

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos nuostatų patvirtinimo. 

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės Turizmo tarybos sudarymo.  

13. Dėl Žemaičių dailės muziejaus buveinės adreso pakeitimo ir nuostatų patvirtinimo. 

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės kultūros centro nuostatų patvirtinimo. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės Kulių kultūros centro nuostatų patvirtinimo. 

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės Žlibinų kultūros centro nuostatų patvirtinimo. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės Žemaičių Kalvarijos kultūros centro nuostatų 

patvirtinimo. 

18. Dėl Plungės rajono savivaldybės Šateikių kultūros centro nuostatų patvirtinimo. 

19. Dėl kai kurių Plungės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais 

galios. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. T1-175 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų patvirtinimo“ 

ir jį keitusio sprendimo pakeitimo. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose papildomų etatų įsteigimo. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-153 

,,Dėl Plungės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

23. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 22 d. sprendimo Nr. T1-202 

„Dėl ilgalaikio materialiojo turto įregistravimo“ pakeitimo. 

24. Dėl patalpų perdavimo valdyti patikėjimo teise.  

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

25. Dėl biudžetinės įstaigos Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2022 

metų veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

26. Dėl pritarimo viešajai įstaigai Plungės rajono savivaldybės ligoninei vykdyti antrinio lygio 

ambulatorines paslaugas Rietavo savivaldybėje. 

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės sveikatos centro kūrimo funkcinio bendradarbiavimo 

būdu inicijavimo. 

28. Dėl Plungės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės, narkomanijos ir nusikaltimų 

prevencijos komisijos sudarymo. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės aplinkos monitoringo 2024–2029 metų programos 

patvirtinimo. 

30. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

31. Dėl trumpalaikio turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

32. Dėl Savivaldybės turto perdavimo valdyti patikėjimo teise. 

33. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. T1-228 

„Dėl Tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimo, nuomos ir naudojimo Plungės rajono savivaldybės 

valdomose įmonėse, viešosiose ir biudžetinėse įstaigose taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo.  

34. Dėl buveinės registracijos adreso VšĮ Plungės Cyruliui suteikimo. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

35. Plungės rajono savivaldybės 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinių bei konsoliduotųjų 

finansinių ataskaitų rinkinio audito išvadų išklausymas ir svarstymas. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė.  

36. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinio 

patvirtinimo. 

37. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2022 m. gruodžio 31 d. pasibaigusių metų 

konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo.  
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38. Dėl biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto arenoje 

(baseine) teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimo. 

39. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo keleivių 

vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais“ pakeitimo. 

40. Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo. 

41. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

42. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas.  

43. Informacijos pateikimas dėl socialinio būsto fondo plėtros galimybių. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja. 

44. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 4 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

NUSPRĘSTA. Bendru sutarimu nuspręsta posėdžiauti pagal pateiktą posėdžio darbotvarkę su 

pasiūlytais pakeitimais.  

 

Prieš antrojo darbotvarkės klausimo svarstymą, Savivaldybės tarybos narys Adomas 

Zamulskis perskaitė pareiškimą, kuriame teigiama, kad Plungės rajono savivaldybės tarybos nariai 

Adomas Zamulskis ir Giedrius Ramanauskas savo veiklą vykdys susivieniję į Tėvynės sąjungos – 

Lietuvos krikščionių demokratų (TS-LKD) frakciją, ankstesnį pareiškimą prašo laikyti negaliojančiu. 

 

2. Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono policijos komisariato 

veiklos rezultatų analizė ir tendencijos. 

Pranešėjas Klaipėdos apskrities vyriausiojo policijos komisariato Plungės rajono policijos 

komisariato viršininkas Gintautas Pocevičius pristatė policijos pusmečio veiklos rezultatus Plungės 

rajone, apžvelgė nusikalstamumo statistiką, eismo saugumo situaciją bei prevencinę veiklą. 

Po pranešimo tarybos narys Gediminas Stonys teiravosi dėl automobilių ir motociklų keliamo 

triukšmo prevencijos, ar ji vykdoma ir kaip dažnai. 

Gintautas Pocevičius atsakė, kad apskrityje yra vykdomos tam tikros priemonės, tačiau tokių 

sisteminių vietų, kur būtų gaunama daug skundų dėl keliamo triukšmo nėra.  

Savivaldybės tarybos narys Robertas Endrikas pasitikslino dėl panešimo skaidrėse nurodyto 

probleminio taško, tam tikro adreso, t. y. V. Mačernio g. 43 namo, Plungė, ar nėra adresas neteisingai 

nurodytas, nes tai ne bendrabutis, ir, ar jis gali būti nurodytas kaip probleminis. 

Gintautas Pocevičius atsakė, kad pateikta informacija yra teisinga. 

Savivaldybės tarybos narys Tomas Mašeckis tikslinosi, ar galima teigti, kad daugiausia 

probleminių taškų yra ten, kur yra socialiniai būstai. 

Gintautas Pocevičius atsakė, kad yra ir tokių atvejų. 

Tomas Mašeckis akcentavo, kad yra planuojama socialinius būstus įrengti Mendeno g., 

Plungėje, ir tikslinosi, ar gali būti taip, kad šie socialiniai būstai gali tapti dar vienu probleminiu tašku. 

Gintautas Pocevičius atsakė, kad tokių židinių rizika yra. 

Adomas Zamulskis teiravosi, kokia yra situacija Plungės policijos komisariate dėl darbuotojų, 

ar yra laisvų etatų, ar netrūksta pareigūnų. 

Gintautas Pocevičus nurodė, kad ši problema yra visoje sistemoje, tačiau atkreipė dėmesį, kad 

nors ir yra darbuotojų trūkumas, bet nusikalstamumas mažėja, taip pat akcentavo, kad pareigūnų 

skaičius yra nustatomas pagal tam tikrą metodiką, t. y. gyventojų skaičių, pranešimų skaičių, 

nusikalstamumą ir kt. Pranešėjas atkreipė dėmesį, kad nors ir trūksta darbuotojų, tačiau darbas yra 

atliekamas tinkamai, saugumas užtikrintas.  
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Tarybos narys Audrius Misiūnas teiravosi, ar policiją tenkina bendradarbiavimo su švietimo 

įstaigomis intensyvumas dėl prevencijos jaunuolių, moksleivių vartojimo narkotinių ir psichotropinių 

medžiagų, nes yra daugybė apribojimų šioje srityje – tiek švietimo įstaigų vadovams, tiek policijai, 

nes kiekvienas veiksmas ar kontrolė gali būti traktuojami kaip galimas vaiko teisių pažeidimas. 

Gintautas Pocevičius nurodė, kad dėl bendradarbiavimo priekaištų nėra, tačiau atkreipė 

dėmesį, kad praėjusių metų pabaigoje buvo atvejų ir Plungės rajono švietimo įstaigose, kai vaikai, 

apsinuodiję narkotinėmis medžiagomis buvo pristatyti į gydymo įstaigas. Taip pat atkreipė dėmesį, 

kad kalbėtis, spręsti šią problemą, ieškoti tam tikrų metodų tikrai yra būtina. 

Tarybos narys Marijus Kaktys atkreipė pranešėjo dėmesį ir prašė supratimo, kai prasidėjus 

javapjūtei ūkininkai su sunkiasvorėmis mašinomis turi pasiekti laukus, nors tam tikrose kelio 

atkarpose yra uždėti kelio ženklai, ribojantys sunkiasvorių mašinų eismą. Taip pat pasiteiravo, ar 

buvo surasti chuliganiškai besielgiantys jaunuoliai, apie kurių elgesį informacija buvo pateikta dar 

praėjusioje kadencijoje.   

Gintautas Pocevičius nurodė, kad yra buvusių ne viena chuliganiškų grupių, keliančių nerimą, 

tačiau šiuo metu tokių grupių nebėra, jos yra neutralizuotos. Kalbėdamas apie sunkiasvores mašinas 

ir ribojimą joms važiuoti tam tikrais keliais, kad negadintų kelio dangos, Gintautas Pocevičius nurodė, 

kad eismo taisyklių privaloma laikytis visiems.  

Mindaugas Kaunas padėkojo policijos pareigūnams už darbą. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis taip pat padėkojo už pristatymą ir policijos pareigūnų 

darbą bei nurodė, kad persiųs žinutę per „Messenger“, kurią jis gavo ir kurioje yra užfiksuota, kaip 

vienas iš Plungės rajono savivaldybės tarybos narių, vairuodamas automobilį, tuo pačiu metu darė 

„Live“ transliaciją ir naudojosi telefonu bei policijos paprašė įvertinti šią situaciją. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

Dėl techninių kliūčių paskelbta 5 min. pertrauka. 

 

Prieš trečiojo darbotvarkės klausimo svarstymą, Savivaldybės tarybos narys Mindaugas 

Kaunas perskaitė pareiškimą, kuriame pasirašę tarybos nariai, priklausantys „Vieninga Plungė“ ir 

Tėvynės sąjungos – Lietuvos krikščionių demokratų frakcijai, skelbia save Savivaldybės tarybos 

opozicija (mažuma). 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-

71 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja Jovita Šumskienė, laikinai einanti Administracijos direktoriaus pavaduotojo 

pareigas, trumpai pristatė pagrindinius Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento 

pakeitimus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-191 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos pirmininko 

pavaduotojo skyrimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Plungės rajono savivaldybės tarybos Švietimo, kultūros ir 

sporto komiteto pirmininkas, kalbėjo, kad sprendimu siūloma Antikorupcijos komisijos pirmininko 

pavaduotoju paskirti Savivaldybės tarybos narį Ramūną Lydį. Siūlė tarybai pritarti šiam siūlymui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-192 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos pirmininko 

pavaduotojo skyrimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui, kuriame 

siūloma Etikos komisijos pirmininko pavaduotoja paskirti Savivaldybės tarybos narę Aliną Vičienę. 
Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   



9 

 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-193 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą dėl Plungės „Ryto“ 

pagrindinės mokyklos nuostatų pakeitimo, susijusio su naujos veiklos rūšies (kitų maitinimo 

paslaugų) įtraukimu. Pranešėjas siūlė sprendimo projektui pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-194 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. 

T1-249 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų (tikslinių pareigybių) kelionės 

išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengto sprendimo esmę ir siūlė jam pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-195 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Pritarimas bendradarbiavimo sutarties su Ukrainos Konotopo miestu 

pasirašymui. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, pristatydamas sprendimo projektą, trumpai papasakojo apie 

Ukrainos Konotopo miestą, akcentavo, kad sutartyje numatoma vystyti šalių bendradarbiavimą 

ekonomikos, švietimo, kultūros ir kitose srityse. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-196 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. 

T1-120 „Dėl priešmokyklinio ugdymo organizavimo modelių ir grupių skaičiaus Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 2023–2024 mokslo metais 

nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, kuriuo nustatomi organizavimo 

modeliai ir grupių skaičius Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-

darželiuose nuo 2023 metų rugsėjo mėnesio. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-197 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. 

T1-119 „Dėl 2023–2024 mokslo metų mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir klasių skaičiaus 

kiekviename sraute Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose patvirtinimo“ 

pakeitimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengto sprendimo esmę, teigė, kad tokio pobūdžio 

sprendimai svarstomi keletą kartų per metus, atsižvelgiant į kintantį moksleivių skaičių ugdymo 

įstaigose.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-198 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, pristatydamas sprendimo projektą, teigė, kad nuostatai keičiami 

atsižvelgiant į pasikeitusius Lietuvos Respublikos įstatymus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-199 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Turizmo tarybos sudarymas. 
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Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, paminėjo, kad Komisija sudaroma 

iš 9 (devynių) narių. Akcentavo, kad sprendimo projekte įvardintos visos pavardės, tik viena pozicija 

neužpildyta.  

Mindaugas Kaunas siūlė Savivaldybės tarybos nario Rimo Dužinsko kandidatūrą. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui su pateiktu siūlymu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-200 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Žemaičių dailės muziejaus buveinės adreso pakeitimo ir nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentavo, kad sprendimas 

parengtas atsižvelgiant į naujai įsigaliojusius Lietuvos Respublikos vietos savivaldos ir muziejų 

įstatymus bei į gautą Žemaičių dailės muziejaus direktoriaus raštą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-201 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės kultūros centro nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, parengtą atsižvelgiant į naujos 

redakcijos Lietuvos Respublikos vietos savivaldos ir kultūros centrų įstatymus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-202 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Kulių kultūros centro nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, pristatė sprendimo projektą, siūlydamas pritarti sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-203 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Žlibinų kultūros centro nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, taip pat parengtą dėl pasikeitusių 

Lietuvos Respublikos įstatymų. Siūlė sprendimo projektui pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-204 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Žemaičių Kalvarijos kultūros centro nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė analogišką sprendimo projektą, siūlydamas pritarti 

sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-205 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Šateikių kultūros centro nuostatų 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas trumpai pristatė sprendimo projektą ir siūlė jam pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-206 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Kai kurių Plungės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo 

netekusiais galios. 
Pranešėjas Audrius Misiūnas, pristatydamas sprendimo projektą, teigė, kad septyni 

Savivaldybės tarybos sprendimai turi būti pripažinti netekusiais galios, kadangi Lietuvos Respublikos 
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kultūros ministro įsakymu Kultūros centrų akreditavimo tvarkos aprašas su visais pakeitimais ir 

papildymais pripažintas netekusiu galios. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-207 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 23 d. sprendimo Nr. 

T1-175 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projekto esmę, kalbėjo, kad švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų įkainių pakeitimai padaryti atsižvelgiant į gautus Plungės 

„Ryto“ pagrindinės mokyklos, Alsėdžių Stanislovo Narutavičiaus gimnazijos prašymus bei Plungės 

paslaugų ir švietimo pagalbos centro pateiktą raštą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-208 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose papildomų etatų 

įsteigimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, pristatydamas sprendimo projektą, kalbėjo, kad atsižvelgiant į 

įgyvendinamą „Tūkstantmečio mokyklos I“ projektą, projekto vykdymo laikotarpiu reikalinga 

patvirtinti projekto koordinatorių etatus. Be to, papildomus etatus konsultavimo paslaugoms teikti 

reikalinga patvirtinti ir Plungės rajono specialiojo ugdymo centre. 

Mindaugas Kaunas teiravosi, ar papildomų etatų steigimas susijęs su papildoma maitinimo 

teikimo ugdymo įstaigose veikla. 

Audrius Misiūnas kartojo, kad papildomi etatai reikalingi projekto vykdymo įgyvendinimui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-209 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo 

Nr. T1-153 ,,Dėl Plungės rajono savivaldybės seniūnaičių rinkimų tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, pristatė parengtą 

sprendimo projektą, akcentavo pagrindinius aspektus bei pabrėžė, kad Kaimo reikalų komitetas šiam 

sprendimo projektui pritarė. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-210 pridedamas). 

 

Tomas Mašeckis norėjo pateikti klausimą. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atkreipė jo dėmesį, kad sprendimo projektui jau pritarta 

ir pasitikslino, ar jis nori pateikti klausimą jau po Savivaldybės tarybos pritarimo sprendimo projektui. 

Tomas Mašeckis replikavo, kad siūlo atkreipti dėmesį į tai, kad galėtų būti kompensuojamos 

išlaidos (kuras, susitikimai su seniūnu, telefono skambučiai ir kt.) seniūnaičiams, nes kitose 

savivaldybėse taip yra jau daroma.  

Savivaldybės meras atkreipė dėmesį, kad būtų laikomasi darbotvarkės, ir šis Tomo Mašeckio 

pastebėjimas nėra susijęs su teikiamo sprendimo projektu dėl seniūnaičių rinkimų bei pasiūlė šį 

klausimą pateikti prie 44 Savivaldybės tarybos darbotvarkės klausimo „Informacijos, klausimai, 

paklausimai“. 

 

23. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 22 d. sprendimo Nr. 

T1-202 „Dėl ilgalaikio materialiojo turto įregistravimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus bei siūlė jam pritarti. 
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Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-211 pridedamas). 

 

Prieš darbotvarkės 24 klausimą Adomas Zamulskis nusišalino nuo sprendimo projekto 

priėmimo ir balsavimo, kad nebūtų pažeisti viešieji ir privatūs interesai, ir išėjo iš posėdžių salės. 

 

24. SVARSTYTA. Patalpų perdavimas valdyti patikėjimo teise. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus. Siūlė sprendimo projektui pritarti. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-212 pridedamas). 

 

Adomas Zamulskis sugrįžo į posėdžių salę. 

 

25. SVARSTYTA. Biudžetinės įstaigos Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 

biuro 2022 metų veiklos ataskaitos patvirtinimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, nurodė, kad Sveikatos ir socialinės apsaugos komitete buvo pritarta ataskaitai, 

kuri buvo parengta anksčiau, o sprendimo projektas pateiktas dabar. Siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį dėl procedūros, nes tiek Vietos savivaldos įstatyme, tiek 

Reglamente yra numatyta, kad Kolegijos viena iš funkcijų yra ta, kad Kolegija svarsto Savivaldybės 

įstaigų metinius ataskaitų rinkinius, Savivaldybės valdomų įstaigų metinius finansinių ataskaitų 

rinkinius, metinius pranešimus, veiklos ataskaitas ir klausė, ar nebus pažeisti teisės aktai, procedūros, 

nes Kolegija šios ataskaitos nesvarstė. 

Savivaldybės meras atkreipė dėmesį, kad dėl šio klausimo nėra gavę jokių pastabų iš 

Vyriausybės atstovų. 

Mindaugas Kaunas pasiūlė balsuoti. 

Nesant bendro sutarimo, Savivaldybės meras Audrius Klišonis kvietė tarybos narius balsuoti 

dėl pateikto sprendimo projekto. 

Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 17 tarybos narių (Marijus Kaktys, Andriejus Stančikas, 

Česlovas Kerpauskas, Jurgita Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, 

Algirdas Pečiulis, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Audrius Misiūnas, Linas Ramanauskas, Artūras 

Urniežius, Ramūnas Lydis, Tadas Šetkauskis, Julius Nekrašas, Gediminas Stonys), susilaikė – 8 

tarybos nariai (Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Robertas Endrikas, Mindaugas Kaunas, Tomas 

Mašeckis, Giedrius Ramanauskas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis), prieš – 0. Balsavime 

dalyvavo – 25 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-213 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Pritarimas viešajai įstaigai Plungės rajono savivaldybės ligoninei vykdyti 

antrinio lygio ambulatorines paslaugas Rietavo savivaldybėje. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, pabrėždamas esminius akcentus. 

Siūlė sprendimo projektui pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-214 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės sveikatos centro kūrimo funkcinio 

bendradarbiavimo būdu inicijavimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą. Siūlė jam pritarti. 

Savivaldybės meras atkreipė dėmesį, kad Julius Nekrašas prašo balsuoti už šį sprendimo 

projektą. 
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Vyko balsavimas. Jo rezultatai: už – 23 tarybos narių (Marijus Kaktys, Andriejus Stančikas, 

Česlovas Kerpauskas, Jurgita Latakienė, Gintarė Drackienė, Alina Vičienė, Remigijus Striaupa, 

Algirdas Pečiulis, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Audrius Misiūnas, Linas Ramanauskas, Artūras 

Urniežius, Ramūnas Lydis, Tadas Šetkauskis, Gediminas Stonys, Vida Bondauskienė, Rimas 

Dužinskas, Robertas Endrikas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Liudas Skierus, Adomas 

Zamulskis), susilaikė – 2 tarybos nariai (Tomas Mašeckis, Julius Nekrašas), prieš – 0. Balsavime 

dalyvavo – 25 tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-215 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės, narkomanijos ir 

nusikaltimų prevencijos komisijos sudarymas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė parengtą sprendimo projektą, pagarsindamas siūlomus 

skirti Narkotikų kontrolės, narkomanijos ir nusikaltimų prevencijos komisijos (toliau – Komisija) 

narius, pirmininką bei pavaduotoją.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Tarybos narys Česlovas Kerpauskas tikslinosi, ką tokia didelės sudėties Komisija gali 

padaryti, kokius veiksmus atlikti.  

Tadas Šetkauskis nurodė, kad ši Komisija koordinuoja narkotikų, narkomanijos, nusikaltimų 

prevencijos veiksmus. 

Savivaldybės meras akcentavo, kad šios Komisijos veikla yra labai svarbi.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-216 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės aplinkos monitoringo 2024–2029 metų 

programos patvirtinimo. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas, kad apie šią programą Vietos ūkio ir ekologijos 

komitete buvo diskutuota ne kartą. Pažymėta, kad buvo gautas Savivaldybės tarybos nario Ramūno 

Lydžio siūlymas įrengti tris kvapų matavimo taškus kartu su oro taršos matavimo taškais. 

Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistė Roberta Jakumienė komentavo, kad siūlymą įgyvendinti 

įmanoma, tačiau tokiu atveju reikėtų programą grąžinti tikslinti rengėjams, derinti su atsakingomis 

institucijomis. Pastebėta, kad tikslinant programą, ją būtų galima tvirtinti ne anksčiau kaip š. m. spalio 

mėnesį. Roberta Jakumienė pabrėžė, kad privalomi tirti komponentai yra numatyti Įstatyme, 

svarstyta, kad papildomų komponentų tyrimo paslaugą būtų galima įsigyti atskiru pirkimu. 

Ramūnas Lydis komentavo, kad programa yra tvirtinama ne vieniems metams, papildomų 

komponentų tyrimas taip pat turėtų būti ilgalaikis. 

Mindaugas Kaunas teigė, kad pagal Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamentą 

visi siūlymai tarybos posėdžiui turi būti pateikiami ne vėliau kaip 24 valandos iki posėdžio pradžios. 

Siūlė pritarti pateiktam sprendimo projektui, o dėl kvapų taškų dar diskutuoti. 

Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis teigė, kad kiekvienas Savivaldybės tarybos 

narys turi teisę posėdžio metu teikti siūlymus dėl sprendimo projektų, nekeičiant jų turinio. Pritarė 

minčiai, jog dėl kvapų tyrimo taškų dar galima svarstyti, tačiau šis komponentas į monitoringo 

programą turėtų būti įtrauktas. 

Tadas Šetkauskis Socialdemokratų grupės vardu paprašė 5 minučių pertraukos. 

Po pertraukos Savivaldybės meras Audrius Klišonis kalbėjo, kad programą su papildomais 

siūlymais būtų galima tvirtinti rugsėjo mėnesį, o per rugpjūčio mėnesį Savivaldybės administracijai 

galėtų būti pavesta programą su pasiūlymais suderinti su atsakingomis institucijomis. 

Mindaugas Kaunas siūlė analizę atlikti viso rajono plote, neapsiribojant tik Plungės miestu. 

Gediminas Stonys teigė, kad taškų skaičių ir tyrimo vietą programos vykdymo metu galima 

keisti. 

Vyko diskusija. 

Audrius Klišonis siūlė Savivaldybės tarybos nariams per artimiausias dvi savaites teikti 
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siūlymus dėl taškų vietos ir skaičiaus, patikslintą sprendimo projektą pakartotinai svarstyti rugsėjo 

mėnesio Savivaldybės tarybos posėdyje. 

NUSPRĘSTA: 

1. Teikti siūlymus dėl galimų monitoringo taškų vietos ir skaičiaus. 

2. Pavesti Savivaldybės administracijai patikslinti sprendimo projektą ir jį teikti Savivaldybės 

tarybai pakartotinai svarstyti š. m. rugsėjo mėnesį. 

 

30. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-217 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Trumpalaikio turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėjas Gediminas Stonys trumpai pristatė parengto sprendimo projekto esmę. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-218 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimo valdyti patikėjimo teise. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, kalbėjo, kad sprendimu siūloma Plungės socialinių paslaugų 

centrui patikėjimo teise perduoti valdyti Bendruomeninius vaikų globos namus. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-219 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. rugsėjo 26 d. sprendimo Nr. 

T1-228 „Dėl Tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimo, nuomos ir naudojimo Plungės rajono 

savivaldybės valdomose įmonėse, viešosiose ir biudžetinėse įstaigose taisyklių patvirtinimo“ 

pakeitimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, paminėdamas 

pagrindinius Tarnybinių automobilių naudojimo taisyklių pakeitimus. 

Mindaugas Kaunas akcentavo, kad trūksta išsamesnės finansinės netarnybinių automobilių 

naudojimo tarnybinėms reikmėms analizės. Pastebėta, kad po kurio laiko turimus duomenis būtų 

galima aptarti ir priimti tolimesnius sprendimus.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paantrino išsakytai minčiai, teigė, kad atlikus analizę 

bus galima numatyti lėšas ir Savivaldybės biudžete, klausė, ar sprendimas gali būti priimtas bendru 

sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-220 pridedamas).  

  

34. SVARSTYTA. Buveinės registracijos adreso VšĮ Plungės Cyruliui suteikimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-221 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinių bei 

konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio audito išvadų išklausymas ir svarstymas. 
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Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė, trumpai pristatė Plungės rajono 

savivaldybės 2022 metų finansinių ataskaitų rinkinių bei konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio 

audito išvadas, akcentuodama esminius aspektus.  

Apsiriboti išklausyta informacija (medžiaga pridedama). 

 

36. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto vykdymo ataskaitų 

rinkinio patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą bei siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-222 pridedamas). 

 

37. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2022 m. gruodžio 31 d. pasibaigusių metų 

konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius 

aspektus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-223 pridedamas). 

 

38. SVARSTYTA. Biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro Plungės sporto 

arenoje (baseine) teikiamų paslaugų įkainių patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas esminius 

pakeitimus.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-224 pridedamas). 

 

39. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. 

T1-248 „Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą dėl įkainių pakeitimo, 

nurodydamas pagrindinius aspektus.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-225 pridedamas). 

 

40. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius 

aspektus bei siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-226 pridedamas). 

 

41. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-2 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 
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Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-227 pridedamas). 

 

42. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-3 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius 

aspektus. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti sprendimo projektui bendru sutarimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-228 pridedamas). 

 

43. SVARSTYTA. Informacijos pateikimas dėl socialinio būsto fondo plėtros galimybių. 

Pranešėja Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, pristatė 

socialinio būsto plėtros galimybes Plungės rajono savivaldybėje pagal Europos Sąjungos (toliau – 

ES) fondų investicijos programą 2021–2027 metams, nurodydama, kad ši plėtra gali būti vykdoma 

statant naujus butus, perkant ar juos rekonstruojant. Žaneta Vaitkuvienė teigė, kad pasidomėjo, kaip 

šią plėtrą vykdys gretimos savivaldybės, ir pagarsino, kad Telšių rajono savivaldybė vykdys 

rekonstrukciją, Rietavo savivaldybė – rekonstrukciją, Mažeikių rajono savivaldybė, berods, perka 

butus.  

Tuo pačiu pranešėja papasakojo, koks yra socialinių būstų poreikis Plungės rajono 

savivaldybėje, nurodydama, kad šiai dienai socialinių būstų laukia 172 šeimos (304 asmenys). 

Tikslinė grupė pagal ES finansavimo priemonę yra neįgalieji asmenys ir daugiavaikės šeimos. 

Žaneta Vaitkuvienė informavo, kad Plungės rajono savivaldybės specialistų grupė buvo 

nuvykusi apžiūrėti Plungės technologijų ir verslo mokyklos (toliau – Plungės TVM) bendrabučio, 

kuris patikėjimo teise yra Plungės TVM valdomas, tačiau šiuo metu yra nenaudojamas, ir įvertino 

situaciją.  

Žaneta Vaitkuvienė akcentavo, kad ši mokykla yra 4 aukštų, yra rūsys. Paminėjo, koks yra 

bendras plotas, informavo, kad 2008–2009 m. pastate buvo pakeisti visi langai, apšiltinta šiaurinė 

pastato siena, sutvarkyti šilumos mazgai. Pabrėžė, kad rekonstravus bendrabutį būtų galima įrengti 

nuo 32 iki 42 butų, atsižvelgiant į poreikį, kokio dydžio butai bus reikalingi laukiantiems būsto 

asmenims ar šeimoms. Tarybos nariams pademonstravo nuotraukas, apibūdinančias TVM 

bendrabučio patalpų būklę, bei nurodė, kad yra patalpų ne visai apleistų, bet ir tokių, kur reikėtų atlikti 

tik kosmetinį remontą, ir būtų galima ten gyventi.  

Žaneta Vaitkuvienė taip pat nurodė, kad, remiantis tam tikrais pavyzdžiais, buvo paskaičiuota, 

koks būtų preliminarus lėšų poreikis lyginant pastato rekonstrukcijos kainą su naujos statybos kaina. 

Pranešėja taip pat atkreipė dėmesį, kad, reaguojant į Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto 

pastabas, buvo įvertinta ir internetinėse svetainėse „Aruodas“ bei „Skelbiu.lt“ būstų pasiūla, kuri yra 

ženkliai padidėjusi lyginant su praėjusiais metais. Žaneta Vaitkuvienė teiravosi tarybos narių, kokių 

tolimesnių žingsnių Plungės rajono savivaldybės administracija turėtų imtis, kad pradėti Socialinio 

būsto plėtros projektą ir būtų pateikti preliminarūs pasiūlymai.  

Robertas Endrikas atkreipė dėmesį, kad bendrabučio renovacijos suma akivaizdžiai yra per 

didelė ir siūlė nupirkti naujus butus, kurie yra bene dvigubai pigesni nei siūloma bendrabučio 

rekonstrukcija, todėl pateikė savo siūlymą – geriau pirkti butus, o ne renovuoti seną pastatą. 

Žaneta Vaitkuvienė atkreipė dėmesį, kad šiai dienai pagal tikslinę grupę butų pasiūlos nėra. 

Adomas Zamulskis akcentavo, kad pats asmeniškai patikrino, kokia šiuo metu yra butų 

pasiūla, ir kad ji yra ženkliai išaugusi, taip pat pabrėžė, kad ir butų pritaikymo neįgaliesiems 

asmenims kaina nėra didelė, t. y. susirinkus visą informaciją, preliminariais duomenimis, ši suma gali 

siekti iki 5 tūkst. eurų.  
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A. Zamulskis taip pat teigė, jog pasidomėjo butų kainomis ir akcentavo, kad jos šiuo metu yra 

nuo 930 iki 1400 eurų už kv. m. Taip pat Adomas Zamulskis priminė ir ragino nepamiršti, jog taip 

pat yra galimybė nuomoti butus, taip papildant socialinių būstų skaičių, bei pateikė kelis pavyzdžius 

šiuo klausimu. 

Apibendrindamas savo kalbą, Adomas Zamulskis pasiūlė savo variantą, t. y. mišrų būdą, 

prioritetą teikdamas pirmiausia butų pirkimui ir jų pritaikymui, antra – butų nuoma, o toliau, 

įsivertinus visas aplinkybes, būtų galima kalbėti apie pastato (bendrabučio) kai kurių blokų 

pritaikymą socialiniams būstams. 

Tarybos nario Liudo Skieraus nuomone šiuo klausimu, geriausias variantas įgyvendinti šį 

projektą būtų perkant ir pritaikant butus, o ne renovuojant TVM pastatą, nes, priešingu atveju, tas 

projektas užtruks labai ilgai, pinigai bus įšaldyti, bet problema dėl socialinių būstų nebus išspręsta. 

Taip pat Liudas Skierus prašė atkreipti dėmesį į didėjančias palūkanas, todėl siūlė negalvoti apie šį 

projektą, juolab, kad šiuo metu yra didelė butų pasiūla.  

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį dėl Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo 

ministerijos gairių, kuriose rekomenduojama, kad socialiniai būstai neturėtų būti vienoje 

koncentruotoje vietoje, juolab kad ir policijos atstovas tarybos posėdžio panešimo metu nurodė, kad 

viena iš probleminių vietų mieste yra ten, kur yra daugiausiai socialinių būstų, todėl, pasak Mindaugo 

Kauno, nebūtų gerai, jei mieste atsirastų dar viena probleminė vieta. 

Audrius Klišonis pateikė informaciją, jog 12 socialinių butų pastatymas, kuris buvo 

numatytas, neišspręstų problemos dėl socialinių būstų laukiančiųjų eilės sumažinimo, taip pat 

akcentavo, jog, atsižvelgiant į pranešėjos Žanetos Vaitkuvienės pateiktus duomenis bei įvertinus 

naujo pastato statybos kainą ir ją palyginus su renovuojamo pastato kaina, matyti, kad renovuoti 

pastatą yra pigiau nei statyti naują.  

Taip pat Audrius Klišonis atkreipė dėmesį į tai, kad, renovavus TVM pastatą, jame bus galima 

įrengti iki 40 butų, taip ketvirtadaliu sumažinant socialinių būstų laukiančiųjų eilę, be to, nors šiuo 

metu ir yra didesnė butų pasiūla rinkoje, tačiau jie visi yra per dideli, o žmonėms, laukiantiems 

socialinių būsto, reikia mažesnių butų. Audrius Klišonis taip pat atkreipė dėmesį, kad TVM pastato 

apžiūrėti vyko nemaža Plungės rajono savivaldybės administracijos specialistų grupė, kurie įvertino 

situaciją bei atkreipė dėmesį, kad šiame pastate padarytų liftą, taip pritaikydami būstus neįgaliesiems.  

Audrius Klišonis nurodė, kad būstų pritaikymo neįgaliesiems taip pat laukia daug žmonių, o 

jei dar bus perkami nauji socialinai būstai ir jie bus pritaikomi neįgaliesiems, tai šioje eilėje 

laukiantiems asmenims teks laukti dar ilgiau. Audrius Klišonis nurodė, kad vis dėlto iš Savivaldybės 

mero institucijos ir Savivaldybės administracijos yra siūlymas iš Švietimo, mokslo ir sporto 

ministerijos perimti Plungės TVM pastatą ir jį renovuoti, pritaikant ir įrengiant būstus, kurių dalis 

būtų skiriama socialinio būsto laukiantiems asmenims, o kiti butai galėtų būti skiriami apgyvendinti 

tam tikrų sričių specialistus (mokytojus, kultūros darbuotojus, medikus), siekiant juos pritraukti į 

darbo rinką Plungėje. 

Robertas Endrikas pasiūlė, kad kai tik atsiranda rinkoje parduodami butai, juos iškart pirkti, 

o ne laukti, nes taip per tam tikrą laiką būtų supirktas reikalingas butų kiekis. 

Audrius Klišonis replikavo, kad taip pradedant supirkinėti butus, jų kaina gali pradėti labai 

kilti, be to, didelių butų reikia labai nedaug, labiau reikia mažų butų. 

Savivaldybės meras atkreipė visų dėmesį teiraudamasis, ar Savivaldybės taryba gali 

suformuoti Savivaldybės administracijai pradėti procedūras dėl Plungės TVM pastato renovacijos, 

pritaikant juos socialiniams būstams, kadangi reikia pateikti atsakymą Regionų plėtros tarybai dėl 

tolimesnės veiklos. 

Buvo pasiklausta dėl balsavimo. 

Audrius Misiūnas pareiškė, kad, nors ir neturi suinteresuotumo šiuo klausimu, bet, kaip 

Plungės TVM direktorius, nusišalina nuo balsavimo. 

Audrius Klišonis pasiteiravo tarybos narių, ar, atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo 

rekomendacijas dėl nusišalinimo procedūros, Savivaldybės taryba priima Audriaus Misiūno 

nusišalinimą. 

Tarybos nariai priėmė Audriaus Misiūno nusišalinimą. 
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Audrius Misiūnas išėjo iš posėdžių salės. 

Mindaugas Kaunas pabrėžė, jog nėra už ką balsuoti, kadangi tai nėra Savivaldybės tarybos 

sprendimas, be to nurodė, kad, jei Savivaldybės mero institucija ir Savivaldybės administracija yra 

paskaičiavę ir padarę tokią analizę, tai jie ir turėtų prisiimti atsakomybę dėl šio projekto, o ne permesti 

šią atsakomybę Savivaldybės tarybai.  

Audrius Klišonis nurodė, kad jei Savivaldybės administracija pritaria šiam siūlymui dėl 

Plungės TVM renovacijos ir būstų pritaikymo socialiniams būstams, ir Savivaldybės taryba šiam 

Administracijos siūlymui pritaria, tai vadinasi galimi tolimesniai veiksmai. 

Mindaugas Kaunas dar sykį paragino Savivaldybės merą ir Savivaldybės administraciją 

prisiimti atsakomybę dėl šio siūlymo. 

Atsakydamas Audrius Klišonis nurodė, kad, jei Mindaugas Kaunas atsisako dalyvauti šio 

sprendimo priėmime, tai Administracija atliks tolimesnius veiksmus.  

Adomas Zamulskis pasitikslino, jei jis prieštarauja šiam pristatymui ar tolimesniems 

veiksmams, tai ar gali kaip nors savo nuomonę išreikšti.  

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, jog kai kurie tarybos nariai, kaip Mindaugas Kaunas, 

nusišalino nuo šio veiksmo, todėl tarybos nariai negalėjo balsuoti.  

NUTARTA. Apsiriboti išklausyta informacija. Sprendimus dėl socialinio būsto plėtros priims 

Savivaldybės meras ir Savivaldybės administracija.  

 

44. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja Žaneta Vaitkuvienė pristatė informaciją, 

jog Vystomojo bendradarbiavimo ir humanitarinės pagalbos fondo tarybos 2023 m. birželio 29 d. 

protokolu Nr. 10 nutarta Plungės rajono savivaldybės administracijos parengtai projekto 

„Bendradarbiaujantis Kvarelis: stipresnių ryšių tarp viešojo, privataus ir nevyriausybinio sektorių 

kūrimas“ (toliau – Projektas) paraiškai Nr. 2023-K-064 (toliau – Paraiška) pritarti ir Projektui 

įgyvendinti skirti Fondo lėšų iki 37 795,50 Eur (nustatyta tinkama bendra Projekto suma – 41 995,00 

Eur).  

NUTARTA. Prie Vystomojo bendradarbiavimo ir humanitarinės pagalbos fondo projekto 

„Bendradarbiaujantis Kvarelis: stipresnių ryšių tarp viešojo, privataus ir nevyriausybinio sektorių 

kūrimas“ įgyvendinimo prisidėti nuosavu finansiniu įnašu ne mažiau kaip 10 proc. nuo bendros 

projekto vertės (4 199,50 Eur). 

 

Tęsdamas posėdį Savivaldybės meras pagarsino gautą iš Vyriausybės atstovo teikimą dėl 

Savivaldybės mero potvarkiu sudarytos Smurto artimoje aplinkoje prevencijos komisijos, kuriame 

Vyriausybės atstovas pažymi, kad kiekvienoje savivaldybėje sudaroma Smurto artimoje aplinkoje 

prevencijos komisija (toliau – Komisija) ir Komisijos veiklos pavyzdinius nuostatus ir 

rekomenduojamą institucinę sudėtį tvirtina socialinės apsaugos ir darbo ministras. Siūlymas yra 

rekomendacinis ir siūlo, kad „Nevyriausybinių organizacijų atstovai turi sudaryti ne mažiau kaip 

vieną trečdalį Komisijos narių.“ Savivaldybės meras paminėjo, kad bus atsižvelgta į šį siūlymą ir 

Savivaldybės mero potvarkiu Komisijos sudėtis bus pakoreguota. 

NUTARTA. Savivaldybės mero potvarkiu pakeisti Smurto artimoje aplinkoje prevencijos 

komisijos sudėtį atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo rekomendacijas, padidinant Nevyriausybinių 

organizacijų atstovų skaičių Komisijoje. 

 

Vida Bondauskienė kalbėjo, kad buvo gautas Roberto Endriko paklausimas ir nukreiptas 

Savivaldybės merui bei jai, kaip Etikos komisijos pirmininkei, dėl trečdalio tarybos narių, kurie 

nedeklaravo privačių interesų, bei kas privalo vykdyti šią kontrolę, ir paprašė artimiausiame tarybos 

posėdyje pateikti šią informaciją. Vida Bondauskienė paminėjo, kad liepos 19 d., patikrinus privačių 

interesų deklaravimo sistemą, pareigos, kaip tai numatyta įstatyme, neįvykdė net 13 tarybos narių. 

Priminė, kad vadovaujantis Viešųjų ir privačių interesų derinimo įstatymo 5 str. 2 d., 

deklaracijos pateikiamos nedelsiant, bet ne vėliau kaip per 30 kalendorinių dienų po deklaruojančio 
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asmens išrinkimo, priėmimo ar paskyrimo į pareigas dienos arba po deklaruojančio asmens statuso 

įgijimo dienos. 

Paminėjo, kad nuo liepos 19 d. iki Etikos komisijos posėdžio dienos – liepos 25 d. deklaracijas 

pateikė 4 tarybos nariai (Gediminas Stonys, Gintarė Drackienė, Laima Žilienė ir Alina Vičienė). 

Etikos komisija posėdžiaudama nusprendė išsiųsti primygtinį raginimą pateikti deklaracijas iki liepos 

27 d. 13:00 val., to nepadarius Komisija inicijuos tyrimą dėl įstatymo nesilaikymo. 

Po šio raginimo, prievolę atliko: Jurgita Latakienė, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Julius 

Nekrašas, Linas Ramanauskas, Andriejus Stančikas, Artūras Urniežius ir Audrius Misiūnas, ir vis dar 

laukiama Česlovo Kerpausko. 

Etikos komisijos pirmininkė kalbėjo, kad Komisijos tikslas ne bausti, o prižiūrėti, stebėti, 

rekomenduoti Savivaldybės tarybos nariams ir merui laikytis įstatymų, todėl akcentavo, kad 

pirmininkė yra nešališka ir neveikiama partinių interesų, bei Komisija renkasi bendradarbiavimo 

kelią, o ne baudimo. 

Toliau kalbėdama paminėjo, kad paprašius visų tarybos narių pateikti įstatymo nesilaikymo 

priežastis, atsakymus pateikė tik Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Linas Ramanauskas, Jurgita 

Latakienė, Marijus Kaktys, nepateikė Tadas Šetkauskis, Artūras Urniežius ir Audrius Misiūnas. 

Įvardintos nepateikimo priežastys: PINREG sistemos sudėtingumas, strigimas, asmeninės patirties 

stoka, nuomonė, kad nebereikia, arba užmaršumas. 

Vida Bondauskienė kalbėdama apie paklausime minimą kontrolę, įvardijo ją kaip pagalbos 

teikimą, akcentavo kad Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė Irma Kvizikevičienė du kartus 

informavo tarybos narius – birželio 13 d. ir liepos 19 d. dėl privačių interesų deklaravimo būtinumo. 

Etikos komisijos pirmininkė akcentavo Komisijos nuomonę, kad įstatymų laikymąsis – pačių 

tarybos narių pareigingumo ir sąmoningumo įrodymas. 

 

Tarybos narys Robertas Endrikas padėkojo Etikos komisijos pirmininkei už pateiktą 

atsakymą. Toliau kalbėjo ir pasidžiaugė dėl Savivaldybės mero sugebėjimo aktyviai dalyvauti visuose 

organizuojamuose rajono renginiuose ir reprezentatyviai atstovauti Savivaldybę, pagerbiant 

nusipelniusius rajono gyventojus. Tačiau išsakė pastabas viešųjų ryšių specialistams, kad 

viešinamose nuotraukose nesimato pagerbiamo žmogaus veido, akcentuojamas Savivaldybės meras, 

ir išsakė nuomonę, kad taip yra negerbiami nusipelnę asmenys. 

 

Gediminas Stonys taip pat padėkojo Etikos komisijai už pasirinktą kelią ne bausti, o auklėti. 

Tarybos narys klausimą adresavo Savivaldybės administracijai, išsakė Šateikių bendruomenės ir 

Priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos prašymą dėl esamos problemos, kad gaisrininkai neturi galimybės 

prisipildyti, reikalui esant, rezervuarų, nes negali privažiuoti prie šalia esančio tvenkinio. Tarybos 

narys prašė paskaičiuoti sąmatą ir numatyti, ar yra galimybė suformuoti privažiavimą ir vandens 

paėmimą iš esamo tvenkinio, taip pat klausė dėl galimybės šateikiškiams turėti maudyklą prie minėto 

tvenkinio. 

NUTARTA. Pavesti Savivaldybės administracijai paskaičiuoti sąmatą ir kartu su Šateikių 

seniūnija numatyti Priešgaisrinei gelbėjimo tarnybai galimų vietų vandens paėmimui, ir maudyklos, 

prie Šateikių tvenkinio, įrengimui. 

 

Tarybos narys Rimas Dužinskas kalbėjo apie piliečio Modesto Grumblio laišką, adresuotą 

tarybos nariams dėl Plungės rajono bendrojo detalaus plano patvirtinimo. Klausė, kodėl nėra baigtas 

derinti bendrasis detalusis planas, ir kodėl tiek ilgai yra klaidinami gyventojai bei investuotojai. 

Tarybos narys paprašė išsamesnės informacijos, nes šis projektas vyksta daugiau nei 7 mėn., ir nėra 

pateiktas sprendimas Savivaldybės tarybai patvirtinimui. 

Savivaldybės meras paminėjo, jei detaliojo bendrojo plano derinimo procedūros vyks toliau 

kaip numatyta, galimai rugsėjo mėnesio tarybai bus teikiamas sprendimo projektas tvirtinimui. 

Tomas Jucys papildė, kad bendrojo detaliojo plano rengimas vyksta 2–3 metus, tačiau Plungės 

rajono savivaldybė buvo nusimačiusi trumpesnius terminus ir pagal sutartį rengėjai atsilieka nuo 

grafiko, ir jiems yra skaičiuojami delspinigiai. Paantrino Savivaldybės merui, kad planuojama 
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sprendimo projektą tarybai teikti rugsėjo mėnesį ir vėlavimas gausis apie du mėnesius. Taip pat 

akcentavo, kad derinimo procedūrose atsidaro trečiosios šalys, kurios neįtakojamos Plungės rajono 

savivaldybės, tai derinimai su institucijomis, kitomis kaimyninėmis savivaldybėmis bei kitos 

priežastys. Tomas Jocys, atsakydamas dėl piliečio paklausimo, minėjo, jog bus atsakyta kaip numato 

teisės aktai, raštu ir nepraleidžiant terminų. Taip pat akcentavo, kad buvo bendrauta su piliečiu ir 

bendruomene dėl projekto, vykdomas viešinimas, eiga nėra slepiama. 

Tomas Mašeckis kėlė klausimą dėl seniūnaičių darbo apmokėjimo, pasiūlė ateinantiems 2024 

metams biudžete numatyti 71 seniūnaičiui skirti išlaidų kompensavimui po 30 eurų per mėnesį.  

Posėdžio pirmininkas kalbėjo, kad reikia nusimatyti ir paskaičiuoti, kaip tai padidins valdymo 

kaštus. 

Tarybos narys po mero paklausimo pateikė skaičiavimus, kad per mėnesį tokios išlaidos 

sudarytų 2 130 eurų, per metus – 25 560 eurų. 

Savivaldybės meras pasiūlė tarybos nariui pateikti šį pasiūlymą raštu. 

 

Marijus Kaktys kalbėjo apie vasaros pradžioje kaimo vietovėse prie gyvenamųjų namų 

dulkėtumo mažinimo priemones, kuriomis džiaugėsi gyventojai, ir klausė, ar būtų galimybė 

suintensyvėjus eismui, jei bus sausa, pakartoti šią procedūrą. 

Audrius Klišonis atsakė, kad šią procedūrą reikia derinti su Aplinkosaugos apsaugos agentūra, 

nes laistymui naudojamas gręžinio vanduo. Galimai laistyti galima ne dažniau nei 2–3 mėn. dėl 

druskingo vandens. Savivaldybės meras paminėjo, kad į šį klausimą detaliau galės atsakyti gavęs 

ekologės Roberto Jakumienės, Plungės rajono savivaldybės administracijos Vietos ūkio skyriaus 

vyriausiosios specialistės, informaciją. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar Plungės rajono savivaldybė ketina ardyti užtvankas, nes gavo 

gyventojų paklausimų, kad galimai Plungės jūra bus nuleidžiama. Klausė, ar tai tiesa. 

Audrius Klišonis taip pat minėjo, kad gavo tokių paklausimų, todėl akcentavo, kad 

Savivaldybės planuose tokių ketinimų nėra, ir mano, kad kai kurie Savivaldybės tarybos nariai skelbia 

realybės neatitinkančią informaciją arba skleidžia dviprasmiškai suprantamą informaciją. 

Mindaugas Kaunas pakartotinai teiravosi dėl UAB „Šilumos tinklai“, apie praeitame tarybos 

posėdyje užduotus klausimus. Paminėjo, kad gavo iš Savivaldybės administracijos atsakymą raštu. 

Toliau kalbėdamas dėstė faktus: 2023-06-07 atsistatydino nepriklausoma valdyba, nauja 

valdyba suformuota 2023-06-13, t. y. po šešių dienų, kai atsistatydino valdyba ir po keturių dienų, 

kai atleista generalinė direktorė. Akcentavo, kad kelias dienas įmonė dirbo be valdybos ir be 

generalinio direktoriaus. Taip pat klausė, ar laikinoji valdyba žino savo funkcijas ir teises, nes, 

Mindaugo Kauno teigimu, žiniasklaidoje birželio 9 d. užfiksuota mero pateikta informacija apie 

kandidatus, nors valdyba dar nesudaryta, o meras net įvardijo pavardes: Artūro Piekaus, Romo 

Luotės, Sauliaus Norkaus. Tarybos narys pabrėžė, jog tuo metu Saulius Norkus buvo paskirtas į 

laikinąją valdybą, ir jis negalėjo kandidatuoti į direktoriaus postą. Akcentavo, kad tai procedūriniai 

pažeidimai. Mindaugas Kaunas teiravosi, kaip meras galėjo nurodyti žiniasklaidai, birželio 9 dienos 

tiražui, kad jau yra atrinktas direktorius ir sudaryta valdyba, nors valdyba paskirta tik po 4 dienų. 

Akcentavo klausimą, ar meras neviršijo savo įgaliojimų, kaip akcininkas apeidamas valdybą ir 

išrinkdamas palankų direktorių. Taip pat klausė, ar nėra Artūro Piekaus, jo žmonos ir Liberalų 

sąjūdžio sąsajų. 

Audrius Klišonis teigė, kad sąsajų tikrai nėra, Artūras Piekus nėra Liberalų sąjūdžio narys. 

Audrius Klišonis dėstė, kad buvusi valdyba viršijo savo įgaliojimus, kai paliko be direktorės 

vadovavimo, valdyba atsistatydinusi pati priėmė buvusios generalinės direktorės atsistatydinimą, 

palikdama kelioms dienoms įmonę be vadovo. Taip viršijo savo įgaliojimus. 

Toliau Savivaldybės meras paminėjo, kad pradėjus įmonės veiklos patikrinimą, matyti, jog 

buvusios valdybos darbas buvo arba epizodiškas, arba chaotiškas, kuri priiminėjo keistus sprendimus 

arba visai nepriiminėjo. Toliau dėstydamas argumentus paminėjo, kad praeitoje kadencijoje 

nesulaukė iš Margaritos Charitonovos, buvusios generalinės direktorės, atsakymo į mero paklausimą 

dėl 6 mėn. delspinigių, nes, kaip žinia, nei generalinė direktorė, nei valdyba neketino pradėti 

išieškojimo procedūrų. 
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Audrius Klišonis kalbėjo apie buvusio Savivaldybės administracijos direktoriaus sutikimą, 

kad buvusieji valdybos nariai neteiktų ataskaitų ir galimai yra informacijos netekimas.  

Savivaldybės meras akcentavo, kad esant komplikuotai situacijai, paskirta laikinoji valdyba, 

kuri gerai dirba ir savo funkcijas išmano. Esant ekstremaliai situacijai buvo reikalinga, kad laikinai 

einantis direktorius būtų jau iš dirbančių įmonėje ir žinotų esamą situaciją, todėl valdyba pasirinko 

vieną iš galimų kandidatų, dirbančių įmonėje, taip įmonės darbas yra užtikrinamas nepertraukiamai. 

Audrius Klišonis paminėjo, kad atsakant į anksčiau išsakytas replikas buvusios generalinės 

direktorės Margaritos Charitonovos dėl palankumo UAB „Plungės bioenergija“, paminėjo, kad 

paskutinius visus mėnesius iš eilės, įskaitant laikotarpį, kai dirba l. e. p. Artūras Piekus, karštą vandenį 

tiekia UAB „Plungės šilumos tinklai“ o ne UAB „Plungės bioenergija“.  

Audrius Klišonis akcentavo, kad įvardinamos sąsajos su partija ir UAB „Plungės bioenergija“ 

yra fiktyvios ir vyksta politikavimas. 

Toliau kalbėjo, kad sulaukus atsakymų į klausimus iš Kontrolės ir audito tarnybos, bus galima 

pateikti daugiau informacijos ir galės spręsti atsakomybės klausimą dėl buvusios generalinės 

direktorės, buvusios valdybos ir buvusio Administracijos vadovo, kurie priiminėjo sprendimus, ir 

kodėl šiai dienai įmonės tokia situacija. 

Mindaugas Kaunas dar kartą teiravosi, kaip birželio 8–9 dieną Savivaldybės meras pateikė 

žiniasklaidai galimą direktoriaus pavardę. 

Savivaldybės meras atsakė, kad nepateikė tokios informacijos. Buvo informuota, kad ieškoma 

ir yra numatyti galimi trys kandidatai. Valdyba išsirinko vieną iš pateiktų kandidatų. 

Mindaugas Kaunas teiravosi, kas turi ieškoti direktoriaus, ar valdyba, ar meras. 

Savivaldybės meras replikavo, kad vadovaujantis Vietos savivaldos įstatymu, už įmonių 

veiklą atsako meras, nebe Administracijos direktorius. Todėl direktoriaus parinkimas buvo bendras 

darbas – valdybos ir mero. 

Mindaugas Kaunas teiravosi, kada bus atranka į nepriklausomus valdybos narius, nes daugiau 

nei mėnuo ji nėra paskelbta. 

Savivaldybės meras atsakė, kad pavedimas Administracijai yra duotas, bus paskelbta atranka 

tiek į šią valdybą, tiek ir į kitas valdybas, t. y. UAB „Plungės autobusų parkas“, pagal rekomendacijas 

atranka į valdybą gali trukti apie pusę metų. 

Jurgita Latakienė kalbėjo, kad nori tarybos nariui Tomui Mašeckiui atsakyti dėl seniūnaičių, 

atkreipdama dėmesį į tai, kad dar yra ir bendruomenių pirmininkai, kurių yra virš 20, ir jie kiekvienoje 

seniūnijoje atlieką didelį darbą. Ji paprašė į siūlymą raštu dėl apmokėjimo seniūnaičiams įtraukti ir šį 

jos pastebėjimą.  

Vida Bondauskienė pastebėjo, kad bendruomenių pirmininkams nėra numatytas atlygis nei 

Vietos savivaldos, nei Bendruomeninių organizacijų plėtros įstatymuose, todėl negalima priimti 

sprendimų, kurie prieštarauja įstatymams.   

Adomas Zamulskis, grįždamas prie UAB „Plungės šilumos tinklai“ klausimo, replikavo į tai, 

kodėl vis dar yra tiekiamas karštas vanduo, nes atlikus visus veiksmus savikaina tapo žemesnė, tačiau 

nereikalavo atsakymo. Taip pat Adomas Zamulskis teiravosi, kada rugsėjo mėn. bus šaukiamas 

tarybos posėdis.  

Audrius Klišonis atsakė, kad š. m. rugsėjo 28 d. 

Taip pat Adomas Zamulskis akcentavo, kad visi tarybos nariai gavo teisinę išvadą iš Hitus 

Legal ir teiravosi, ar galima čia kalbėti šiuo klausimu.  

Audrius Klišonis atsakė, kad šis klausimas bus aptartas Kolegijos posėdyje. 

Ramūnas Lydis, atsižvelgdamas į Reglamento nuostatas bei į tai, kad taryba buvo jį delegavusi 

atstovauti Savivaldybei į Tukumą, kaip delegacijos vadovas, trumpai pristatė savo ataskaitą.  

Vida Bondauskienė paprašė dar prisistatyti Savivaldybės mero patarėjų, daugiau papasakoti 

apie save. 

Meras nurodė, kad patarėjos dirba jau keturis mėnesius, todėl yra galimybė arčiau susipažinti 

asmeniškai su jomis susitikus. 
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Posėdžio pirmininkas                                                        Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                       Irmantė Kurmienė 

 

Posėdžio sekretorė                       Irma Kvizikevičienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 4 

TARYBOS POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2023-07-27  

 

Anastasija Bojog                      - Savivaldybės mero patarėja, 

Audrius Klišonis                      - Savivaldybės meras, 

Daiva Mažeikienė                    - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Dalius Pečiulis                         - Savivaldybės administracijos direktorius, 

Dangirutė Vaškienė                  - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Danutė Jarašiūnienė                 - savivaldybės kontrolierė, 

Genovaitė Pečkauskienė          - Buhalterinės apskaitos skyriaus vedėja, 

Gintautas Pocevičius                - Klaipėdos apskrities VPK Plungės rajono PK viršininkas, 

Gintautas Rimeikis                   - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Ingrida Uznevičiūtė                  - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė, 

Jovita Šumskienė                     - laikinai einanti Administracijos direktoriaus pavaduotojo pareigas,  

Lina Liūnienė                          - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Martyna Piekuvienė           - Protokolo skyriaus specialistė, laikinai einanti Protokolo skyriaus  

           vedėjo pareigas, 

Milda Šapalienė                        - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė, 

Oresta Gerulskienė                   - Savivaldybės gydytoja, 

Roberta Jakumienė                   - Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistė, 

Toma Rupeikė                          - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Tomas Jocys                             - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Vilma Šarnienė                         - Savivaldybės mero patarėja, 

Vytautas Tumas                         - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Žaneta Vaitkuvienė                   - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė                  - Turto skyriaus vedėja, 

Žydrūnas Purauskis                   - Savivaldybės vicemeras. 

  

 


